6天5夜

金边 + 西哈努克港



(东方的马尔代夫)

Tour Code: PKC



★ 风味餐: · 船上自助式午餐

精简行程:

第一天 抵达金边

(机上用餐/午/晚餐)

- 独立纪念碑
- 胜利纪念碑
- 西哈努克铜像
- ●塔子山
- ●边婆遗像
- 纪念品店
- Factory outlet shop

第二天 金边 (早/午/晚餐)

- ●波尔布罪恶馆
- ●苏联市场
- ●万人冢

第三天 金边 (早/午/-)

- 柬埔寨皇宫
- 银阁寺
- 中央市场

午餐后自由活动或参加自费行程: USD19 / PAX

- 乌那隆寺
- 四臂湾 (拍照)
- 船游湄公河+船上看日落
- 当地餐厅享用晚餐
- 货柜市场

第四天 金边 / 西哈努克港

(早/午/晚餐)

- ●毛婆婆坐像
- 西哈努克港独立广场
- 金狮纪念碑
- 圣米歇尔天主教堂

第五天 西哈努克港 (早/午/晚餐

● 全天漫游3岛屿 (含浮潜用具)

第六天 西哈努克港 – 回程

(早餐/机上用餐)

行程次序,以当地旅社安排为准。

观光景点:







金边

- 柬埔寨王宫-王宫坐落于柬埔寨首都金边东面,面对四臂湾,属于典型的高棉式建筑,造型美观,表面金碧辉煌。
- **银阁寺**–银阁寺地板是由5000块重1.125kg的纯银砖铺成,共5吨重,加上寺内数百件国宝级金银宝物,所以又称为金银阁寺。
- 塔子山-金边唯一的山丘,塔子山上的寺庙金碧辉煌,庙里供奉的是释迦牟尼佛。是当地市民祈福和休闲的地方。
- 边婆遗像—当时有位姓Penh的夫人在山上盖了一座寺庙以供奉几座她找到的佛像;后人为了纪念这位夫人,就以她的名字命名这国家(山在柬埔寨高棉语中为"Phnom"),这就是"金边(Phnom Penh)
- 独立纪念碑-此纪念碑建于1958年,目的是为了在1953年结束法国在柬埔寨当地的统治,因此对柬埔寨人来说意义非常重大,由当时的国王西哈努克宣布柬埔寨独立时说建的。
- 胜利纪念碑-了解柬埔寨与越南间的历史故事,此亦为当地市民休闲之处。
- 西哈努克铜像-为了对已故太皇、柬埔寨独立和民族和解之父——诺罗敦·西哈努克为国家主权独立、民族和解、和平与发展做出的历史性贡献表达感恩之情,并永远纪念其为祖国和人民奉献的一生。
- 毛婆婆坐像-他被称呼为毛奶奶。是柬埔寨的佛教和婆罗门教当地流行的神。毛奶奶被认为是旅行者和猎人的保护神。所以每个司机和旅行者都会停在她的圣地上香以表示敬意,而有些人会把她的圣水来洗车或洗脸以降福或驱邪。

西哈努克港

- 西哈努克港 位于柬埔寨西南海岸线上的西哈努克港,以西哈努克亲王名字命名,是柬埔寨最大的海港,世界海滩协会评选的全世界最佳海滩之一所在地。近年,其得天独厚的自然景观深的外界认可,西港的风景也被欧美和国内背包客圈子传开。
- 西哈努克港独立广场 1985年为了纪念国家独立和为国捐躯的人们建造了独立纪念碑。
- 圣米歇尔天主教堂 建于1962年,为当地的天主教徒服务。1975-79年成了一座监狱, 1979年后作为一个仓库,直到1993年才重新开放。

全天漫游3岛屿(时间仅供参考)

从9: 30到晚上6点

早餐在酒店

0930am 启程去高龙岛(Koh Rong)

1145am 到达高龙岛的树屋别墅度假区, 在这里,你将有时间去游泳和浮潜游览当地的小岛(KohTouch) 碰水村。

1300pm 自助午餐快乐时光在渡船

1430pm 出发去高龙撒冷岛(Koh Rong samloem),我们会停在鲁米度假村码头(Rumi Resort)。 在这里,你可以选择在海边游泳或选择在鲁米的餐厅里享受放松时间。

1600pm 出发回西哈努克

1700pm 到达西哈努克和享用晚餐

出发日期:			航班行程:				
	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:

6D5N

PHNOM PENH + SIHANOUKVILLE (MALDIVES OF CAMBODIA)



Tour Code: PKC



★ Special Meal: • Buffet lunch on boat

Schedule:

D1 ARRIVAL PHNOM PENH(MOB/L/D)

- Indepent Monument
- Victory Monument
- Noradom Sihanouk Statue
- Wat Phnom
- Daun Penh Statue
- Souvenir Shop
- Factory Outlet Shop

D2 PHNOM PENH (B/L/D)

- Toul Sleng Museum
- Russian Market
- Choeung Ek Genocidal Center

D3 PHNOM PENH (B/L/-)

- Royal Palace
- Silver Pagoda
- Central Market

After Lunch, Free And Easy Or You May Join The Below Optional Tour:

- Ounalom Pagoda
- Chaktumuk River Photos Stop
- Mekong River Cruise + Seeing The View Of Sunset
- Dinner At Local Restaurant
- Jet Container Night Market

D4 PHNOM PENH / SIHANOUKVILLE

(B/L/D)

- Lok Yeay Mao
- Sihanoukville Independence Square
- Lion Monument
- St. Michael's Catholic Church

D5 SIHANOUKVILLE

(B/L/D)

 Full day island hopping (Included snorkelling equipment)

D6 SIHANOUKVILLE – DEPARTURE (B/MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:







PHNOM PENH

- Royal Palace It faces towards the East and is situated at the Western bank of the cross
 division of the Tonle Sap River and the Mekong River called Chaktomuk, surface magnificent.
- Silver Pagoda Sits next to the Royal Palace, moniker 'Silver Pagoda' after the solid silver floor tiles that adorn the temple building.
- Wat Phnom The only one hill in Phnom Penh, magnificent temple on the top of Wat Phnom, is the leisure place for local people.
- Daun Penh Statue A statue of the legendary founder of the city of Phnom Penh.
- Independence Monument This Monument was built in 1958, is designed to end French rule
 in Cambodia
- Victory Monument Understand the history between Cambodia and Vietnam.
- Norodom Sihanouk Statue A revered leader who guided the country to independence from France and through two wars before backing the genocidal Khmer Rouge regime in a bid to retain power.
- Lok Yeay Mao is an ancient mythical hero. The popular god of Buddhism and Brahmanism in Cambodia. She is revered in the coastal provinces, She is considered the patron saint of travelers and hunters. Every driver and traveler pays homage to her holy land, others will using the water over there to clean their car.

SIHANOUKVILLE

- Sihanoukville Cambodia's premier beach town, sporting miles of white sand beaches, a
 heady party scene, and several nearby tropical islands. The town sits on a peninsula jutting into
 the warm waters of the Gulf of Thailand.
- Sihanoukville Independence Square Built in 1985 in honour to the Cambodian independence and war dead.
- St. Michael's Catholic Church Is the only Catholic Church in Sihanoukville and one of the town's original buildings. Only two of Cambodia's 73 churches survived the Khmer Rouge period of the late 1970s: the Carmelite Chapel in Phnom Penh and St Michael's in Sihanoukville.

Full Day Island-Hopping (Timing subject to change)

Start from 9.30am until 6pm

Breakfast at hotel

0930am Start visit Koh Rong island by boat

1145am Arrival Koh Rong Island, in here you have time to snookering and swimming or visiting Koh Touch island.

1300pm Enjoy buffet lunch on boat

1430pm Arrival Koh Rong Samloem island, we will stop at rumi resort, you will get time to enjoy Swimming in the sea or enjoy relaxing time in Rumi restaurant.

1600pm Back to Sihanoukville

1700pm Arrival Sihanoukville and having dinner

Departure Date:				Flight :				
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult								
Child								

Travel Agent:			